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Vraag om uitleg van mevrouw Bianca Debaets aan de heer Sven Gatz, collegelid bevoegd 

voor Onderwijs en Scholenbouw 

 

Onderwerp: Stand van zaken van het lerarentekort in het Nederlandstalig onderwijs in 

Brussel 

___________________________________________________________________________ 

 

Mijnheer het collegelid, 

 

Ik bevroeg u reeds bij herhaling over het lerarentekort in Brussel. Op 1 september ging u op 

bezoek bij Bruzz waar u ondervraagd werd naar aanleiding van de eerste schooldag. In dit 

interview gaf u aan dat het lerarentekort in Brussel nog even groot was als vorig jaar. Op dat 

moment waren Brusselse schoolteams nog op zoek naar 360 tot 370 leerkrachten op een totaal 

van 5000, vaak leerkrachten Nederlands en Frans. Er worden een redelijk aantal leerkrachten 

voor wetenschapsvakken gezocht maar die nood zag u mogelijks makkelijker opgevangen 

worden door zijinstromers. 

 

U liet ook optekenen te verwachten dat het tekort zou milderen doorheen de loop van het 

schooljaar, naar analogie van de tendens die zich vorig schooljaar aftekende.  

 

Vandaar dat ik u graag volgende vragen stel: 

 

 Kan u een overzicht geven van eventuele lerarentekorten zoals die zich vandaag 

manifesteren? Zijn er eventuele tendensen herkenbaar in het profiel van de scholen 

waarin de grootste tekorten zich manifesteren. Zijn er gelijkaardige tendensen vast te 

stellen inzake directieteams? 

 Kan u een beeld schetsen van de uitstroom van leerkrachten in het Nederlandstalig 

onderwijs in Brussel? Zijn de uitgerolde maatregelen die dit moeten tegenhouden reeds 

geëvalueerd en in hoeverre worden bijsturingen of nieuwe maatregelen bestudeerd?  

 Hebt u een beeld van de interesse van Brusselse scholen in de leerkracht-specialist of 

de gastleerkracht? Kan u indien mogelijk cijfers aanleveren van de mate waarin 

Brusselse scholen hiervan reeds gebruik maakten? Wordt vanuit het College hier verder 

op ingezet en welke omkadering wordt hierrond aangeboden? 

 In hoeverre hebt u reeds impact kunnen waarnemen van de maatregelen die het College 

heeft ingevoerd om de uitstroom van leerkrachten uit het Nederlandstalig onderwijs in 

Brussel terug te dringen/de instroom te vergroten? Zo ja, welke impact is vast te stellen? 

Zo neen, wanneer plant u een evaluatie en welke indicatoren worden hierin 

meegenomen?  

 

Ik dank u alvast voor uw antwoorden. 

Bianca Debaets 

 

 


